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Referat af menighedsrådsmøde torsdag den 10. oktober  2024 kl. 17:00 i Særløse Stuen. 
 
Til stede: Peter W., Carsten L., Britta K., Ruth N., Rene N., Torkil W.J., Anne Spangsberg og Anne-
Mette Nortvig. 
 
Afbud:  Line, Anne-Mette Jürgensen. 
 
Referent: Carsten. 
 
Dagsorden: 
 
1. Godkendelse af dagsorden – godkendt. 
 
2. Status økonomi, herunder kvartalsrapport. Kvartalsrapport godkendt. 

 
3. Medarbejder håndbog. Forslag/udkast fremsendes. Udsat. 

 
4. Overlevering til nyt menighedsråd/evaluering af valget. Mundtlig fremstilling. 

Evaluering af valgdagen: Ingen stedfortrædere blev valgt, men ved vakance kan der laves 

suppleringsvalg. Torkil er interesseret. 

 
19.11. Møde mellem gammelt og nyt råd. Peter koordinerer. 

 
5. Fremtidig vedligeholdelse af Lejre Provstis præstegårde. Provstiet ønsker menighedsrådets 

holdning til, at vedligeholdelsen fra 2026 ligger hos provstiet. Vi skal give provstiet en 

forhåndstilkendegivelse om vi ønsker at indgå i samarbejdet - 

Enighed om at vi siger ja til tilbuddet. 

 
6. Fælles indkøb i Lejre Provsti om indkøb af EL. 

Vi tiltræder aftalen. 

 
7. Godkendelse af kirkegårdsvedtægt. Vedlagt. 

Aftalen godkendes med enkelte sproglige rettelser. 

 
8. Orientering og status om igangværende projekter - 

Rene om tårnuret: Ligger p.t. på  værkstedet, hvor der er travlhed. Rene følger op. 
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Belysning på stien: Torkil har indhentet 2 tilbud. Osted tilbud er accepteret. Vi finansierer 
udgiften af egne midler.  Peter søger Borgerforeningen om tilskud.  
Carsten om præstegården: Orientering ved Carsten. 

 
9. Personale – Den nye kirke- og kulturmedarbejder er godt i gang. 

  
10. Nyt fra præsterne -  

Anne Mette om forberedelserne til alle helgen gudstjeneste. Desuden forberedes særlige 
julegudstjenester for skolebørn og plejehjem samt børnehaver m.v. 

 
Anne om Ruths mail: Kritik af form og indhold. Behov for et ekstra kontor. En arkitekt kunne 
komme med forslag. 

 
11. Meddelelser fra alle – bordet rundt  

Torkil om Sigurd Barrett koncerten. 200 tilskuere. Indtægten går til julehjælp. 
Torkil om Himmelev besøg. 
Anne Mette  gjorde opmærksom på møde om demens kirke: tirsdag den 22.10. Kl. 10-12. 
Tilbagemelding til Anne. 
Rene om ny orgelbænk til det elektroniske orgel. Tilbud fra Linda blev diskuteret. Det 
besluttedes at undersøge markedet og Rene får kompetence til at handle.  
Peter om herrestuen den 7. nov. 

 
12. Næste møde torsdag den 19. november. Peter sørger for kontakt til det nye råd. 
 
13. Eventuelt – intet. 

 
 

 
 


